

Bestyrelsesmøde 21.06. 2023 kl. 17.30 – 21.00

Referat

- Godkendelse af dagsorden og sidste referat.
Godkendt.
- Økonomi ved Flemming
Flemming gennemgik regnskabet ud fra saldobalancen pr 31.5. 2023. Der er ikke pt. noget, der springer i øjnene. Vi er dog udfordret på likviditeten. Manglende betaling for forbrugt el i 2022 fra vores lejere belaster regnskab og likviditeten. Vores træk på kreditten er 200.000 kr. for stort pt. Nykredit kontaktes i forhold til kassekreditten. Kontingent og Greenfee er på niveau med forventet budget. Vi følger udviklingen hen over sommeren.
Sponsorere med manglende betalinger kontaktes.
Momsregnskabet er sendt ind, så vi er igen med i puljen om momsrefusion.
På udgiftssiden er vi pt. 100.000 kr. over budget.

1. FU orienterer

1. Medlemmer

Vi har øget 18 huls medlemmer med 20

Vores 9 huls medlemsantal er som forventet faldet. Vi har dog siden januar fået 145 nye medlemmer. Der resterer to Facebook arrangementer

Samlet set er kontingentindtægterne inklusiv energitillægget plus 250.000 kr.

2. Opfølgning på aktionspunkter fra sidste BM

Der er fulgt op på aktionspunkterne fra sidste bestyrelsesmøde. 9 huls medlemmer på 18 huls banen i juli – minus i festugen.

Medlemmerne kan få tider om efter kl. 13. Opfølgning i august med et tilbud i forhold til konvertering til 18 huls banen.

Sponsortavlen er ved at blive ændret. Pokalbutikken er sponsor på dette.

EC-drive er et godt firma til el-standere. Vi vender emnet igen på augustmødet.

Der er iværksat ændringer i forhold til datasikkerhed og adgang for FU

3. TGS-referat skal offentliggøres

Erik sørger for at sekretariatet bliver bedt om at sætte referatet på hjemmesiden

4. Andet – Vi har haft Rottemanden på besøg. Der er konstateret rotter i områderne i buggyladen. Onsdag bliver der iværksat ændringer i forhold til affaldscontainere. Indskærpelse i forhold til låg på madcontainere.

2. MALSK/Helle
 1. Status på kontrakt mm
Vi har afholdt møde med MALSK den 24.5. i forhold til evt. mindre justeringer af kontrakten.
Vi kiggede på muligheder for ændringer som begge parter have ønsket. Det blev aftalt, at Mike og Jégwan skulle opmåle lokaler samt igen kigge på placeringen af bi målerne, undersøge prisen på opsætning af målere, der fremadrettet kan muliggøre at MALSK afregner med elselskabet.
Mike har opmålt lokaler og kigget på el sammen med Jégwan den 21.6. Mike har opgaven i forhold til at formidle bestyrelsens beslutning senest fredag.

3. Shop
 1. Udestående mm
Shoppen har betalt husleje minus juni måned.

4. Opdatering fra FU
FU har som tidligere orienteret haft samtaler med Michael Brink. Sekretariatets personalesituation blev drøftet.

5. Opdatering fra FU
 1. Allan afslutning
FU redegjorde for, at der var uenighed i forhold til afregning af provision. Vi har haft en del mailkorrespondance des angående.

6. Info fra udvalg

Turneringsudvalg – Formanden har trukket sig da han fandt samarbejdet med MB, MALSK og bestyrelsen svært.

Rekrutteringsudvalg – Ud over de to FACE Book arrangementer påtænker udvalget at deltage i SCT. Mikkels nat. Det undersøges om vi kan få en bod i Centeret.

Baneudvalg – Klipping af den høje rough er i gang. Fremskudt dame tee på hul 24 etableres som et midlertidigt teested. Det giver os mulighed for at vurdere effekten inden reel etablering.

Fældning af træer på hul 7 blev drøftet. Et forslag var at det yderste træ ud for dame tee og det yderste træ på højre side blev fjernet.



Sponsorudvalg – Sponsorudvalget har kontakt til tre nye sponsorere. REA, Vækst og Miljø og Rødstensgården. To nye medlemmer er på vej ind i udvalget.

7. Henvendelser til bestyrelsen
Ingen

8. Henvendelser fra bestyrelsen
Ingen

9. Evt.

1. Genvalg/nyvalg af nuværende BM'er – opstart af proces med evt., at finde nye gode kandidater. Der var forskellige navne, der kom i spil.
2. På valg er Per, Mike, Kim og Jacob + suppleanter.
Per ønske ikke genvalg til bestyrelsen, men opstiller gerne som suppleant. Mike og Jacob genopstiller. Kim er pt fraværende fra bestyrelsesarbejdet, så det drøftes når han igen er på banen.
3. Udvalgs- og bestyrelsesmedlemmers deltagelse i relevante kurser. TGS dækker udgiften

10. Næste møde: 23 august kl 17.30

M.v.h.

Formand Erik Hallig

Per Laursen

Næstformand Helle Guillaume